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AzErdőjátrók Klubja Természetbtát Egyesület,2013.11.11-én az egyesület székhelyén Nagyvenyim,
Bem u. 611. a|atti megtartott vezetőségi üléséről.

Az ülésen jelen vannak:
- Németh LászIő
- CzakoBeáta
- Kiss Csaba
- Farkas Gyula

az egyesület elnöke
vezetőségi tag
vezetőségi tag
vezetőségi tag

- Konczné Bójás Magdolna vezetőségi tag
. Németh Lászlőné vezetőségi tag
- Sudárné Németh Erika vezetőségitag

Mive| a nyolc vezetőségi tagból hét jelen van, ezért az ülés határozatképes.

A napirendi pontok előtt a vezetőség felkérte a jegyzőkönyv vezetésére Sudámé Németh Erikát, a
jegyzőkönyv elkészülte után, annak hitelesítésére Németh LászIő elnököt és Konczné Bójás Magdolnát.

Az egyesület élnöke ismertette a napirendi pontokat:

1. Alapszabá|y-módosítás átbeszélése, előkészítése _ meghívott egyesületi tag: Dr. Balog Edina
ügyvéd.

2. A2013.április 13-i közgyíilés óta eltelt események rövid megbeszélése
3. A2013' december 8-i Mezőföldi Mikulás teljesítménytúra előkészítése, előzetes egyeztetése
4' A20I3.december l4-iközgyúlés előkészítése
5. Egyebek (ha az ülés résztvevői közül valaki az ülés hatáskörébe tartoző ténátvet fel) :

l. Napirendi pont
Alapszabály.mód osítás átbeszélése' előkészítése

Dr. Balog Edina sajnos nem tudott részt venni a vezetóségi ülésen. Az alapszabáIy módosításával
kapcsolatosan, írásos tájékozatőt küldött, amít az elnök felolvasott a vezetőségi tagoknak. Javaslata szerint
varjuk meg a törvényi változások véglegesítését.
A varható változások miatt elképze|hető, hogy közgyűlést kell létrehozni újra miírciusban a törvény hatáIyba
lépés utan.

2. Napirendi pont
A 2013.április 13.i közgyűlés óta eltelt események rövid megbeszélése

Az elnök előterjesztette, hogy az egyesület számIájára a20|2 évi személyi jövedelemadő |%-ábőI
|06.92I,-Ft érkezett. Javaslat szerint az egyesület a|apszabá|yai köznl a szabadidő sport tevékenység
keretében a távolabbi úti célok eléréséhez szükséges költségekre fordítsuk eztaz összeget.
A vezetőség az elnök előterjesztését megvitatta és meghozta az alábbi:

4 12013.(||. 1' 1.) vezetősé gi hatá rozatát

A vezetőség egyhangúlag elfogadta, hogl a 2012.évi jövedelemadól %-ból befolyt összeget túrúk sorún
vórható ttÍvolabbi úti célok eléréséhez szíikséges ki)ltségekre fordítjuk
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Az elnök a vezetőségnek javasolta, hogy a 20|4-es évben aZ egy napos turák költségei ne vá|tozzanak.
A vezetőség a javaslatot elfogadta, és meghoztaaz alábbi:

5 12013.(11.||.) v ezetős é gi határo zatát

A 2014-es évben az egJl napos túrók költségei nem váltoutak, maradnak a 2013-ban alkalmazott drak

3. Napirendi pont

A 2013. december 8.i Mezőfiildi Mikulás teljesítménytúra előkészítése, előzetes egyeztetése

Az elnök előterjesáette és megvitatásra javasolta a teljesítménytúra előkészítésével és lebonyolításával
kapcsolatos j avaslatát, miszerint :

1. Az idei alkalommal a tura nevezése ismét a nagyvenyimi iskola au|ájában lesz és buszokkal
szállítunk át minden résávevőt a start helyre, ami most is Nagykarácsony, és Ménesmajor.

2. Ú; terkepeme idén nem lesz sztikség, mivel az e\őrző turaról maradt annyi amennyi szükséges lesz
3. A nevezési díj idén nem változik.
4. Kituzőt és oklevelet nem kellvásárolnunk.

A vezetőség az elnök előterjesztését elfogadta.

4. Napirendi pont

A 2013. december L4-iközgyűlés előkészítése

A december |4-i közgyűlés előkészítése .

A vezetőség összeállította a Közgyűlés napirendi pontjait:

1. A tagság tájékoztatása az e|őző közgyűlés őtamegtaftott vezetőségi üléseken elhangzottakról és
határozatokrőI

2. Az elnök beszámolój a az e|mult évrő|
3. Mikulástúra értékelése
4. A teljesítmények elismerése
5. onkéntes tevékenységek megbeszélése
6. Tájékoilatás az AlapszabáIy esetleges módosításával kapcsolatban
7. A 20l4-es éves program ismertetése
8. Egyebek (ha aközgyiilés résávevői közül valaki aközgyulés hatáskörébe hrtoző témát vet fel)

A vezetőség megbízza Németh LászIő elnököt, hogy a Közgyűlés meghívóját a tagoknak juttassa el. A
vezetőség határozatot nem kíván hozni.
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5. Napirendi pont
Eryebek (ha az ülés résztvevői közül valaki az ülés hatáskörébetartoző témát vet fel)

Ú1tagfelvétele

Az elnök előterjesztette, hogy Kovácsné Krajcsovics Katalin, nagyvenyimi lakos belépési nyilatkozatábart
írta, hogy 2lI4.janurír 1-től egyesületi tag szeretne lenni.

A vezetőség az elnök előterjesztését meghal|gatta és meghozta az a|ábbi:

6 12013.(11. 1 1.) vezetőségi hatá rozatáú

A vezetőség eglhangúlag elfogadta
Kovács n é K raj csov ics Katal,in fe lv ét e l é t az E gl e s íi l et b e

Az egyesület vezetőségének tagai egyéb kérdést nem kíviántak megtárgya|ni, ezért az elnök az ú|ést
berekesztette.

Nagyvenyim, 201 3. 1 1. 1 1.

Jegyzőkönyvet készítette:

Hitelesítette: I./l*e--s
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Sudrímé Németh Erika

Németh Lász|ő
elnök


